

Príloha č. 1
k nariadeniu vlády č. 393/2014 Z. z.

Základná stupnica platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme **od 01.01.2015 do 30.06.2015**
 (v eurách mesačne)

Platový stupen	Počet rokov praxe	Stupnica platových taríf podľa platových tried a platových stupňov													
		P l a t o v á t r i e d a													
		1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14
1	do 2	266,50	273,00	281,50	293,50	313,00	336,00	362,50	391,00	428,00	452,00	479,00	506,50	540,00	579,50
2	do 4	276,50	282,50	291,00	304,00	325,00	349,00	377,00	406,00	444,50	469,00	497,50	527,00	562,00	602,50
3	do 6	285,00	291,00	301,50	314,00	336,50	362,00	391,00	422,00	461,00	488,00	516,50	547,50	584,00	625,00
4	do 9	293,50	301,00	311,50	325,50	348,50	375,00	405,00	437,50	477,50	505,00	535,00	567,00	605,00	649,00
5	do 12	302,00	310,00	320,50	336,00	359,50	388,00	419,00	452,50	494,00	522,50	554,50	587,00	626,00	672,00
6	do 15	311,00	319,50	331,00	347,50	371,00	400,50	433,50	467,50	511,50	540,00	572,50	606,50	648,00	695,50
7	do 18	319,50	329,00	341,00	357,50	384,00	413,50	447,50	483,50	528,00	559,00	592,00	626,50	669,50	718,00
8	do 21	329,00	337,50	351,00	367,50	395,50	426,00	461,50	498,00	545,50	576,50	611,00	648,00	690,50	741,00
9	do 24	337,50	347,50	360,00	379,50	407,00	439,50	475,50	513,50	561,00	594,50	630,00	667,50	712,00	764,00
10	do 28	346,00	356,50	370,00	389,50	419,00	452,50	490,00	529,00	578,00	612,00	648,50	687,50	733,50	788,00
11	do 32	354,50	365,50	380,50	400,50	431,00	465,00	504,00	545,00	595,00	630,00	667,50	707,50	755,50	810,50
12	nad 32	363,00	375,00	389,50	411,50	442,50	478,00	519,00	560,00	612,00	648,00	686,50	727,00	776,00	833,50